
 

 

 

                    Częstochowa, dn.02.06.2022r. 

              

Szanowny  Pan Krzysztof Matyjaszczyk  

            Prezydent Miasta Częstochowy 

             za pośrednictwem 

            Przewodniczącego Rady Miasta Częstochowy 

 

Interpelacja 1/VI 

Dotyczy: „Przebudowy Alei Wojska Polskiego – DK 1 w 

Częstochowie|” część 2. 
 
    Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny Miasta Częstochowy,  na podstawie art. 24 
ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, proszę o informacje, 
dotyczące przebudowy DK-1. 
Przedstawienie stanu faktycznego: 
 W ostatnim stanie zaprzestano prac wykonywanych przy DK1, trasa ta ma kluczowe 
znaczenie dla komunikacji na terenie miasta. Każdego dnia setki mieszkańców stoi w 
korkach, tracąc bezcenny czas i paliwo, w każdym dniu miasto się korkuje, a przeciągający się 
remont powoduje paraliż komunikacyjny całego miasta. W związku z przedstawionymi 
argumentami informuję, że przedłużająca się przebudowa DK 1 jest  sprawą „ o istotnym 
znaczeniu dla gminy”. 
Wedle art.26 o samorządzie gminnym, to Prezydent jest „organem wykonawczym w gminie” 
dlatego zwracam się, za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta (zgodnie z art.24 
ust.6) o wyjaśnienie istotnych i ważnych spraw dla gminy i mieszkańców gminy, a 
dotyczących przebudowy DK1. 

1. W jakim celu w załączniku nr 2 w Zarządzeniu Prezydenta nr 2162.2022 
zmieniono jako jednostkę odpowiedzialną lub koordynującą z MZD na 
MZD/MN? 

2. Ile wynosi obecnie wartość całej inwestycji? 
3. Jak zabezpieczona i finansowana jest ta inwestycja? 
4. Czy wartość inwestycji w ostatnich 3 latach  zmieniła się? 

(Jeżeli tak to w jaki sposób zostały zmieniane zabezpieczenia) 
5. Jaka jest zakładana wartość inwestycji i jak ona ma być finansowana i 

zabezpieczona? 
 



 

 

 

 

6. Ile wynosi obecnie wartość prac wykonanych przy tej inwestycji? 

7. Czy na chwilę publikacji nowego przetargu była wykonana końcowa 

inwentaryzacja wykonanych prac i zakończona podpisaniem odpowiednich 

dokumentów? (Proszę o odpowiedź Tak/Nie) 

8. Czy końcowa inwentaryzacja prac i podpisanie odpowiednich dokumentów 

odbyło się już po opublikowaniu nowego przetargu? (Proszę o odpowiedź 

Tak/Nie) 

 

             Z poważaniem 
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